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This is the definitive visual guide to 5,000 years of British history. "The History of Britain
& Ireland" traces the key events that have shaped the British Isles. From the
Elizabethan age of Shakespeare to the Iraq and Afghan wars of the 21st century, this
beautifully illustrated book offers a definitive visual chronicle of the most colourful and
defining episodes in British history. Packed with visually arresting illustrations and
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clear, concise text, you can now explore the long and fascinating story of the British
Isles. It includes profiles of key people in history such as Geoffrey Chaucer, Alfred the
Great, Charles Dickens, Queen Elizabeth I and Winston Churchill. "The History of Britain
& Ireland" is ideal as a family reference for the home as well as a key history companion
for schools.
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华丽丽的大彩图！在国内买太贵，借又借不到……心情真好，我爱图书馆~~
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-----------------------------
10月份要读的书，希望亚马逊能尽快送到

-----------------------------
在iPad上读的，不合适，虽然可以局部放大，但大开本彩图书，看的时候总恨不得能一
键挑出所有的文字来（像Safari的阅读模式那样），而且书确实很厚，内容很多，如果
光看图，几个小时就看完了，加上文字，加上查字典，不知道要看多久呢？第一章我是
逐字逐句看的，查各种部落（或叫小国家）名字和背景知识花了很多时间。到第二章，
还是没完没了的打仗，真的就只是在打仗，加上一点点的基督教历史，其他什么事也没
写，所以我开始跳着看了。。。到近现代部分终于有不光打仗的内容了。。。二战部分
令人有些感动。注：这肯定不是儿童书，语气冷淡成熟，大部分都在讲烧杀抢掠。

-----------------------------
彩绘书才是真guilty pleasure啊

-----------------------------
全版彩色书，我看亚马逊有些评论是说买给幼儿看的。。我的妈呀。现在的幼儿都能读
懂这个吗。反正我都不能说完全不查单词。
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